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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 8. marts 2012 stillet mig følgende 
spørgsmål 102 alm. del, Karsten Lauritzen (V), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 102:
Vil ministeren oplyse, jf. svar på spm. 51 (KEB alm. del), hvor mange klager til stats-
forvaltningen der har været vedrørende de kommunale parkeringsfonde de seneste 
fem år?

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Energistyrelsen, der oplyser følgende, som jeg kan 
henholde mig til:

”Energistyrelsen har taget kontakt til landets fem statsforvaltninger, som alle oplyser, 
at der ikke føres statistik over, hvor mange klager vedrørende cirkulære om kommu-
nale parkeringsfonde, statsforvaltningerne årligt modtager. De enkelte statsforvalt-
ninger har dog oplyst nedenstående. 

Statsforvaltningen Syddanmark skønner, at man i de seneste fem år har modtaget 4 
klager vedrørende kommunale parkeringsfonde.

Statsforvaltningen Hovedstaden oplyser, at man med ganske stor sikkerhed aldrig 
har modtaget klager vedrørende kommunale parkeringsfonde.

Statsforvaltningen Midtjylland oplyser, at de ikke de seneste fem år har modtaget 
klager vedrørende kommunale parkeringsfonde. 

Statsforvaltningen Nordjylland oplyser, at de ikke de seneste fem år har modtaget 
klager vedrørende kommunale parkeringsfonde. Statsforvaltningen Nordjylland har 
alene modtaget en enkelt klage på området, som blev afsluttet i 2006. 

Statsforvaltningen Sjælland oplyser, de ikke har modtaget klager vedrørende kom-
munale parkeringsfonde.”
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